
Studierådets möte JF Umeå
2024-09-25 Onsdag 16:00-17:00

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Berna Bleta.

1.1. Närvaro
Ordförande &
Studierådsombud T5

Berna Bleta Närvarande

Studierådsombud T5 Michaela Östlund Närvarande

Sekreterare &
Studierådsombud T7

Sebastian Norlander Närvarande via länk

Studierådsombud T7
(SAMO)

Amanda Persson Frånvarande

Studierådsombud T3 Mohammad Mareah Närvarande

Studierådsombud T3 Diana Samiel Närvarande

Studierådsombud T1 Hedvig Lind Närvarande

Studierådsombud T1 Gustav Gugu Närvarande

Studierådsombud T1 Lowa Sjöblom Närvarande

Studierådsombud T1 Ellen Mattsson Frånvarande

Nationellt Utbytesansvarig
(JURO)

Einar Kling Närvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Mohammed Mareah och Diana Samiel.



1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2024-04-02 godkändes.

2. Informationspunkter

2.1. Ordförande informerar om Utbildningsutskottet
Ordförande informerar om att möte med Utbildningsutskottet har ägt rum 2024-09-04

Nästa möte med utbildningsutskottet äger rum 2024-11-13. Då kommer utbildningsansvarig utsett två
studentrepresentanter.

2.2. Ordförande informerar om sammanträde med studierektor samt
programledare

Ordförande informerar om att ett möte med studierektor samt programledare ägt rum 2024-09-16.

3. Rapporter

3.1. Termin 1
Ombuden informerar att de är nöjda med schemat och lärarna, fastän att de inte kommit så långt in på
terminen. Det enda som går att anmärka på är föreläsningar med en specifik lärare där PP slides kan
vara tung att ta sig igenom. Basgruppsarbetet upplever studenterna fungerar bra. Upplägget anser
studenterna som förmånligt eftersom de först kommer en dugga och sedan en avslutande tentamen.

3.2. Termin 3
Ombuden informerar om att terminsstarten varit stressig, framförallt för studenter som skrivit
omtenta. Vidare anser ombuden att föreläsningsmaterialet kommer ut för sent och för tätt in på
föreläsningarna. Studenterna vädjar efter bättre framförhållning beträffande publicering av material.
Kursens upplägg anser studenterna är bra. Dock anser de att tiden för att lämna in material för
seminariet kan vara kort, även där önskar man bättre framförhållning.

3.3. Termin 5
Ombuden informerar om att de fått skjuta på föreläsningar, seminarier och inlämningar på grund av
omständigheter som berört klassen. Detta upplever studenterna som bra. Positivt är att hela en stor del
av klassen klarade förra tentamen vilket är väldigt bra. Överlag anser studenterna att kursen till en
början är svår, men att det förmodligen kommer att lätta upp över tid.

3.4. Termin 7
Termin 7 består av valbara kurser, utlandsstudier och praktik. Kurserna är 30 hp på avancerad juridisk
nivå och 30 hp valfria kurser. Det är svårt för enskilda kursrepresentanter att tala för hur det går för
alla studenter, men generellt verkar det fungera väldigt bra.



3.5. Termin 9
T9 har i nuläget inget ombud. Medlemmar i JF som läser sista terminen är varmt välkomna att maila
utbildning@jf-umea.se med sin ansökan.

3.6. Studerandearbetsmiljöombud (SAMO)
Studerandearbetsmiljöombudet (SAMO) informerar igen vid nästa mötestillfälle.

3.7. Nationellt Utbytesansvarig (JURO)
Nationellt Utbytesansvarig, informerar genom utbildningsansvarig att sammanträde kommer ske med
JURO i Uppsala 2024-10-26.

Nästa möte därefter sker i Göteborg 2024-11-16.

4. Diskussionspunkter

4.1. Nya regler kring salstentamen
Det har kommit nya regler kring salstentamen för alla studenter på Umeå universitet.

5. Övriga frågor

5.1. Övriga frågor
Inga övriga frågor.

5.2. Nästa mötestillfälle
Studierådet sammanträder nästa gång den 2024-11-XX kl 16.00

6. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Berna Bleta,
Ordförande Studierådet

___________________________ ___________________________
Justerat, Diana Samiel Justerat,Mohammad Mareah

mailto:utbildning@jf-umea.se

